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WIE KOMT AARDGASTABÉ VERSTERKEN?           Datum: 22-06-2023 
                Aangepast: 30-06-203 
Beste belangstellenden, 
 
De geactualiseerde Nieuwsbrief nr.1 is al een tijdje beschikbaar op de website. Op pagina 2 
wordt ingegaan op het bericht: De Noordzee moet de ‘groene energiecentrale van Europa’ 
worden. De tekst suggereert meer dan wat er kan worden waargemaakt. 
In Briefje van Thijs nr.4 een viertal ondersteunende artikelen. 
 
AardgasTabé heeft het nu voor elkaar, om bij Facebook advertenties met maatschappelijke 
onderwerpen te mogen plaatsen. 
De eerste advertentie die hieraan voldoet (met een looptijd van twee weken nu in juni) heeft 
een bereik behaald van 7.867 bezoekers en er is 442 maal doorgeklikt naar de website. 
Daarnaast vele reacties ontvangen zoals; leuk 102 (positieve duimpjes), reacties 175 (vaak 
uitingen van zorgen) en delen 27 (deelgenoot maken). 
Het tonen van een advertentie wordt mede bepaald door het aangegeven te besteden bedrag. 
 
Ik ben verrast met de voor mijn gevoel vele reacties van in totaal 304 stuks. 
Debet hieraan is misschien ook wel de ambitie van onze politiek, dat wij een gidsland zullen 
worden voor de rest van de wereld, tegen (vermoedelijk) hoge kosten voor de burgers. En 
wat ook niet helpt zijn tegenstrijdige berichten en beleid. Zie bijvoorbeeld het onderstaande. 
 

https://www.skoften.net › skft › 3337999 › rob-jetten-wil-28-miljard-uitgeven-voor-0-000036-
graden-minder-termperatuurstijging 
Rob Jetten wil 28 miljard uitgeven voor 0,000036 graden minder ... 
Zie het videootje. Dus geen noodzaak tot urgentie en daarmee ruimte voor effectievere keuzes. 
 
De kolencentrale Hemweg is gesloten, Schiphol moet krimpen. Maar in Duitsland maakt het 
vervuilende bruinkool een comeback. 
https://luchtvaartnieuws.nl › nieuws › categorie › 2 › airlines › indigo-verdubbelt-airbus-order-naar-
bijna-1000-vliegtuigen 
'IndiGo verdubbelt Airbus-order naar bijna 1000 vliegtuigen' 
5 jun 2023, De Indiërs hebben er al bijna 500 in bestelling, waarmee het aantal nog te leveren 
toestellen dus richting de duizend gaat. - indigo, Pieter Elbers 'IndiGo verdubbelt Airbus-order naar 
bijna 1000 vliegtuigen' - Luchtvaartnieuws - Reismedia 
Klimaat- en energiecrisis, nog nooit van gehoord! 
 
Punten waarvoor AardgasTabé zich wil blijven inzetten 
 
1. Voor een betaalbare verduurzaming van woningen. Zie hiertoe Nieuwsbrief nr.10. 
Een paar jaar geleden is aangegeven dat, als gevolg van het klimaatakkoord, vóór 2030 zo’n 
1,5 miljoen bestaande woningen verduurzaamd moeten zijn. Dus isoleren en zoveel mogelijk 
aardgasvrij. In 2050 moet het energiesysteem CO2-vrij zijn. 
Het aardgasnetwerk zou of zal geschikt gemaakt moeten worden voor waterstof wordt 
gezegd. Is de prijs van waterstof wel voldoende concurrerend? 
Gemeentes weten niet hoe te voorzien in voldoende vervangende CO2-uitstootvrije energie. 
Netbeheerders lopen steeds vaker tegen de grenzen van de bestaande stroomnetten aan. 
Na circa 25 jaar ervaring met windmolens zijn de milieuregels ervoor nog steeds niet op orde! 
Kantoorgebouwen moesten begin dit jaar (2023) aan energielabel C voldoen. Zelfs de 
overheid heeft dit nog niet op orde! 
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Desondanks zijn de ambities inmiddels verhoogd. Zie navolgend. 
  https://www.klimaatakkoord.nl › actueel › nieuws › 2022 › 06 › 02 › hoofdlijnen-klimaatbeleid-
voor-de-gebouwde-omgeving 
Hoofdlijnen klimaatbeleid voor de gebouwde omgeving 
2 jun 2022, Hoofdlijnen. Meer besparing en isolatie: Nationaal Isolatieprogramma voor 2,5 miljoen 
woningen tot 2030 (eerst de slechtst geïsoleerde woningen). Een programma om de cv-ketel te 
vervangen door (hybride) warmtepompen (1 miljoen stuks in 2030), of andere duurzame oplossingen. 
 
2. Dat energie als basisbehoefte betaalbaar moet blijven. 
Als consument betaal je over de inkoopprijs van gas ook nog energiebelasting, 21% btw en 
netbeheerkosten. Per kuub gas bedraagt de energiebelasting, inclusief btw € 0,59. Over een 
kWh stroom betaal je ongeveer € 0,15 belasting. Waarom voor een basisbehoefte 21% btw 
in plaats van 9%? Trouwens, een nultarief bestaat ook op de btw-aangifte. 
Zonder prijsdrukkende maatregelen zou de betaalbaarheid van gas en stroom volgend jaar 
voor velen wel eens een groot probleem kunnen gaan worden. 
Ons aardgas is in Duitsland zelfs goedkoper. Rutte weigert inzage in de contracten op verzoek 
van Pieter Omtzigt. 
Onze politiek heeft ingezet op zon- en windenergie. De klimaattafels hebben kernenergie op 
voorhand uitgesloten. Was niet gewenst en ook niet nodig, maar dat is nooit aangetoond. 
Met het Spaanse Iberdrola is in juni (2023) een contract getekend voor levering van waterstof. 
Nederland weet inmiddels dat het zelf niet voldoende kan produceren voor de eigen behoefte. 
Ook wordt er nagedacht om een van de vier regelbare kolencentrales om te bouwen tot een 
regelbare? biomassacentrale met BECSS-technologie om CO2 af te vangen. Wind en stroom 
blijken nu toch te onbetrouwbaar als we zeker van stroom willen zijn. 
Misschien zijn de toegezonden nieuwbrieven van AardgasTabé eens goed gelezen. 
 
3. En een bindend (correctief wetgevend) referendum nu als toevoeging. 
Ik denk, dat mede gezien de grote winst van BBB bij de Provinciale Statenverkiezingen, de 
brede onvrede in de maatschappij, de vele crisissen die ons land teisteren en de toenemende 
onverdraagzaamheid binnen onze maatschappij, er een grote behoefte is aan meer inspraak en 
betrokkenheid van de burgers. Het totale onvermogen van de politiek om de grote 
problemen van deze tijd aan te pakken. Het politieke systeem voldoet niet meer in de 
huidige tijd met goed geschoolde en mondige burgers. Ook in het eindrapport van de 
Staatscommissie-Remkes (december 2018) wordt gepleit voor het referendum. 
De gemeente Nijkerk (en misschien speelt het nu ook in andere gemeentes) lijkt open te staan 
om een aanvraag voor het houden van een referendum mogelijk te maken. 
 
Alleen kom ik niet verder 
Om iets te kunnen bereiken denk ik nu aan de opbouw van een (groot) ledenbestand. 
Gezamenlijk staan we sterker. Het resultaat van voornoemde advertentie ervaar ik daarbij 
als een steuntje in de rug. 
Daarbij neemt volgens mij de wens en noodzaak toe tot meer inspraak in de politieke 
besluitvorming; met een referendum als instrument. Bij voldoende steun en bekendheid zie ik 
hiertoe een mogelijkheid die ik verder zou willen ontwikkelen. 
 
Wie heeft belangstelling voor een te vormen team ter vergroting van de 
kans op succes? 
 
Met vriendelijke groet, 
Thijs van Zalingen  E: t.zalingen@chello.nl  W: www.aardgastabe.nl 


